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REFERAT 
 
Rassikring Tokagjelet: 

- Fylket har pr i dag ei ramme på 560-670 mill til dette prosjektet. Litt usikre tal pr 22.des 

- Prosjektet ligg på 2.plass på prioriteringslista 

- Auka bevilling skuldast at fylkesvegar skal prioriterast før riksvegar i 4 år. 

- Planprosessen er komen der at dei ventar på ein silingsrapport frå SSV. Den vil truleg enda på 

tre ulike hovudløysingar med individuelle variasjonar , og skal vere klar i byrjinga av 2018. 

Deretter er det planlagt folkemøte rundt påsketider, ferdig kommunedelplan 4.kvartal 2019 

og reguleringsplan 3.kvartal 2020 

- Tokagjelet blir permanent stengt etter ny veg (så sant ikkje dei fell på løysinga med å rassikre 

eksisterande veg) 

- Det blir sett på moglegheiter for G/S veg frå Kvamskogen til Steinsdalen 
- KV informerte om at ynskjeleg løysing for oss er Steinsdalen-Eikedalen.  

 

 

Gang og sykkelveg NAF-Ungdomsheimen 

- Går som eige prosjekt utenom Tokagjelprosessen.  

- Mogleg finansiering gjennom Kvammapakken. 

- Søknad levert før jul, SVV har 3 veker svarfrist 

- Kommunal behandlingstid er 12 veker 

 

Løypepreparering 

- Kvam Herad kjem ikkje til å pressa grunneigarar til preparering utanom gjennom regulering 

- Nærmiljømidlar til stiar/løyper kan søkjast om frå kommunen. Søknadsfrist 1.mars 

- Løype Kvamskogen-Sjusete. Planen er stoppa opp pga problem med grunneigarar på 

Rosseland 

 


